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ZAKLJUČCI 

s 2. sjednice Školskog odbora, održane elektronskim putem 23. lipnja 2025. godine, od 

9,00 do 11,00 sati 

 

Sjednica Školskog odbora započela je u 9:00 sati, a završila u 11:00 sati.  

Sjednici se odazvalo i glasalo ukupno 4 člana.  

Pravovremeno su se izjasnili sljedeći članovi: Ivica Skozrit, Dario Kadoić, Jadranka Krušelj i 

Melita Car-Čorko. 

Član koji se nije izjasnio: / 

Ostali prisutni na sjednici: Ivan Paradi, ravnatelj te Tihana Boroš, tajnica, zapisničarka.  

 

 

Predsjednica Školskog odbora Osnovne škole Bedekovčina, Melita Car Čorko, potvrđuje da je 

na sjednici Školskog odbora sudjelovao potreban broj članova (4 člana) za pravovaljano i 

pravovremeno iznošenje očitovanja prema sljedećem dnevnom redu: 

 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje Zapisnika s 1. sjednice Školskog odbora 

2. Prethodne suglasnosti za zasnivanje radnog odnosa na radnim mjestima psiholog i 

spremač 

3. Donošenje Odluke o ekonomskoj cijeni troškova provedbe produženog boravka 

4. Financijski plan za 2025. godinu – II. izmjena 

5. Razno 

 

Dnevni red je dat na usvajanje.  Dnevni red je usvojen jednoglasno.  

 

Zaključak: 

Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno, bez primjedbi. 

 

 

 



Zaključci: 

 

1. Zapisnik s 1. sjednice Školskog odbora usvojen je jednoglasnom odlukom članova 

Školskog odbora.  

2. Članovi Školskog odbora jednoglasno daju suglasnosti za zapošljavanje: 

     Andree Rebić na radnom mjestu stručnog suradnika psihologa, na neodređeno           

puno radno vrijeme i 

Ljubice Švenda na radnom mjestu spremača, na neodređeno nepuno radno 

vrijeme, 10 sati tjedno. 

3. Jednoglasnom odlukom članova Školskog odbora donosi se Odluka o ekonomskoj 

cijeni troškova provedbe produženog boravka.   

4. Odluka o II. Izmjeni Financijskog plana za 2025. godinu donesena je jednoglasno. 

5. Pod točkom razno nije bilo pitanja ni prijedloga.  

 

 

Zapisničar                               Predsjednica Školskog odbora 

        Tihana Boroš                                          Melita Car Čorko 

 

       


